



9D8N France Lavender Tour 法国薰衣草之旅

T/C: GA-9CDGL | Updated: Aug 2023



Lavender Flowering Season (Estimated): June - August

Highlights:

- ✓ The only panoramic in-depth tour of Provence and the Côte d'Azur in France 全法唯一普罗旺斯及蔚蓝海岸全景深度游览
- ✓ The Bay of Angels in Nice 尼斯天使湾海滨
- ✓ The Lavender Field 薰衣草花田 [开花日子: (6月中 8月中)]
- ✓ The Provence Town in South France 南法普罗旺斯小镇
- ✓ The Van Gogh Road in Nimes-Arles 尼姆阿尔勒梵高之路
- ✓ The Monaco Marina 摩纳哥游艇码头
- ✓ The Palais des Festivals in Palm Beach, Cannes 戛纳棕榈滩影节宫



Day 1: Arrived Paris | 抵达巴黎 (-/-/-)

Upon arriving in Paris (CDG), a driver will pick the passengers up at the airport according to the flight arrival time of the day and transfer them to the reserved hotel. They can choose to visit Paris freely.

到达巴黎后,将安排司机根据当日航班到达时间前往机场接机并送至预定酒店,可自行选择自由参观巴黎。

Day 2: Paris - Avignon | 巴黎 - 阿维尼翁 (B/-/-)

South of France: A Beautiful Town in Provence 南法小镇: 普罗旺斯绝美小镇

In the morning, take TGV high-speed train from Gare de Lyon in Paris to Avignon in 2 hours and 30 minutes, and go to the world-famous historical and cultural city, the heart of Provence - the ancient city of Avignon.

In the afternoon, go to the beautiful towns of Provence: the ancient city of Gordes, the Monastery of Senanque and the Red Clay City, and the Lavender Museum. In the evening, free visit to visit the Avignon ring city moat, the Rhone River Broken Bridge, the Avignon Pope Palace.

上午在巴黎里昂火车站乘坐 TGV 高铁, 2 小时 30 分钟到达阿维尼翁,前往世界历史文化名城,普罗旺斯之心——阿维尼翁古城。

下午前往普罗旺斯绝美小镇: 高德古城、塞南克修道院和红土城, 薰衣草博物馆。当晚自由参观参观阿维尼翁环城护城墙, 罗纳河断桥, 阿维尼翁教皇宫。







Day 3: Avignon – Lake Sainte – Croix –: Walking on the Cannes Walk of Fame (B/-/-) 阿维尼翁 – 圣十字湖 – 戛纳: 行走在戛纳星光大道

In the morning, depart from Avignon to Valensole and the lavender fields on the D907 road (the cover photo of American Geographic Magazine) to the Saint Croix Lake and the Grand Canyon of Verdun, and then to the seaside town - Cannes to visit the Palais des Festivals, the Avenue of Stars and other attractions, free to stroll the Croisette in Cannes at night.

上午阿维尼翁出发前往瓦朗索勒及 D907 公路的薰衣草花田(美国地理杂志封面照片)前往圣十字湖和凡尔登大峡谷,之后前往海滨小城-戛纳,参观影节宫、星光大道等景点,晚上自由漫步戛纳的海滨大道。





Day 4: Cannes - Eze - Monaco - Nice (B/-/-) 戛纳 - 埃兹 - 摩纳哥 - 尼斯 Princess Grace of Monaco Cliff Road 摩纳哥格雷斯公主悬崖峭壁之路

Departing from Cannes, passing through the Bay of Roses and Andibe, all the way to enjoy the beautiful seaside and city during journey, walking on the famous cliff road of the Grand Corniche in southern France, to the cliff town-Eze, overlooking the Mediterranean Sea, and then visit the small country of southern France Monaco and its marina bay. Return to Nice in the afternoon to freely visit Nice Old Town, Bay of Angels, and the English Promenade.

从戛纳出发,途径玫瑰海湾昂迪贝,一路欣赏海滨美景城,海滨自由城,行走在 Grand Corniche 南法著名的峭壁之路,前往悬崖小镇-埃兹,俯眺地中海,之后参观南法小国摩纳哥及游艇码头。下午返回尼斯自由参观尼斯老城、天使湾、英国人散步大道。



Day 5: Nice - Saint Raphael - Arles - Nimes: Excursion to the Côte d'Azur (B/-/-) 尼斯 - 圣拉斐尔 - 阿尔勒 - 尼姆

Excursion to the Côte d'Azur

蔚蓝海岸出海游览

In the morning, head to San Rafael, an important seaside town on the Côte d'Azur, visit the Fréjus pier, and take the ferry from the Côte d'Azur to Saint-Tropez. Then arrive at Arles and visit the streets of ancient Rome. Admire the splendid sunflower fields under the sky in the afternoon, then visit Nimes freely in the evening.

上午前往蔚蓝海岸海滨重镇圣拉斐尔,参观弗雷瑞斯码头,乘坐蔚蓝海岸出海渡轮直达圣佩罗。到达阿尔勒后,参观古罗马的街道。下午欣赏天空下灿烂的向日葵田,之后晚上自由参观尼姆。

Day 6: Nimes – Avignon – Paris (B/-/-) 尼姆 – 阿维尼翁 – 巴黎

Van Gogh's Sunflower and Post – Impressionist Tour 梵高向日葵与后印象派之旅

Visit the old town of Nimes in the morning, then go to the most popular town in Provence, Saint-Rémy Scenic Spot. On the same day, transfer to Avignon train station and take the French TGV high-speed train (directly to Paris in 2 hours and 35 minutes) to Lyon train station, return to Paris and spend the night.

上午参观尼姆老城,随后前往普罗旺斯最具人气的风情小镇圣雷米景区,当天送站到阿维尼翁火车站,乘坐法国 TGV 高铁(2小时35分钟直达巴黎)到达里昂火车站,返回巴黎后夜宿。







Day 7: Paris | 巴黎 (B/-/-)

Landmark Check-In In The Romantic Capital

浪漫之都的地标打卡行

In the morning, visit the Arc de Triomphe, Champs-Elysées, and Place de la Concorde. At noon, enjoy a pure French meal on the Eiffel Tower, saving the time of queuing and leaving lasting memories for the trip. Afterwards, visit the Invalides, the Grand Palace, and take a romantic night ride that night. Enjoy the scenery on both sides of the Seine by boat.

上午游览游览凯旋门、香榭丽舍大街、协和广场。中午可在埃菲尔铁塔上享用一顿纯正的法式大餐,省去排队的时间,为旅行留下永久的美好回忆。之后游览荣军院、大小皇宫,当晚乘坐浪漫夜游船欣赏塞纳河两岸风光。





Day 8: Paris | 巴黎 (B/-/-)

Immerse yourself in art all day 全天沉浸在艺术盛宴中

Visit the Louvre in the morning. In the afternoon, visit the Musée d'Orsay. After visiting the Paris Opera House, you can also visit the numerous fashion stores on the Boulevard Haussmann, the Printemps Department Store, and the Galeries Lafayette in Paris. Visitors can not only have fun shopping on the Boulevard Haussmann, return with trophies, but also take a ride. Take the elevator to the top floor of Galeries Lafayette which has a large open-air top floor of the building, is a very good place to overlook the beauty of Paris.

上午参观卢浮宫。下午游览奥赛博物馆。之后游览巴黎歌剧院,还可以游览巴黎奥斯曼大街上林林总总的时尚总店及巴黎春天百货,巴黎老佛爷商场,游人不但能在奥斯曼大街得到血拼的乐趣,满载战利品凯旋而归,而且还可以乘坐电梯登到老佛爷的顶楼,来到大厦宽大的露天顶层,这里又是一个眺望巴黎美景的好地方。

Day 9: Paris – Departure Home | 巴黎 – 返家 (B/-/-)

Check out Ibis Airport Hotel. Take the airport's free subway to the terminal according to the return time, and then take the returning flight to end the beautiful journey.

宜必思机场酒店退房。根据时间自行搭乘机场免费地铁前 往航站楼,乘搭飞机结束美好行程。 *Sequence of itinerary subject to arrangement*

	Traveling Period: Aug 2023 – Feb 2024		
Hotel*	Ground Arrangement – MYR (Per Person)		
	Twin /Triple sharing		
	GV4	GV6	Single Supp
Hotel Ibis or similar	RM 12,888	RM 11,188	RM 1,800

Remarks:

- 1) Private tour Min. GV.4 per booking with English driver cum guide (Chinese guide on request.)
- 2) Daily Departure. Please ensure your flight schedule tallies with our tour schedule. Any missed flight will not be refunded.
- 3) Non-refundable deposit of RM 1,000/Pax upon booking confirmation.
- 4) 8 Nights' Accommodations. Guarantee Departure. No Extension Night.
- 5) **Tipping** for Driver Cum Guide **RM380** per person.
- 6) Tour packages are only applied for Malaysian passport holder.
- 7) Prices are quoted per person in Ringgit Malaysia (MYR) & subject to change without prior notice.
- 8) Hotel rooms are subject to availability. If selected hotel unavailable, others similar accommodation will be provided with different price apply (if any).
- 9) Hotel check in time 15.00 onwards. Check out time 12.00.
- 10) Hotel: Standard Business boutique hotel Ibis or same grade mentioned in itinerary with daily breakfast.
- 11) Child twin share = child with extra bed = adult twin share fare: 100% of adult fare (Twin Share), Child no bed = 75% from Adult Twin Share fare.
- 12) Sequence of itinerary subject to local arrangement.
- 13) **Included Train** TVG direct 2nd class train ticket from Paris Gare de Lyon to Avignon (45 days booking in advance).
- 14) **Included Tickets**: San Raphael ferry, Lavender Museum, Grasse Perfume Museum, Eiffel Tower, Invalides, Seine River Cruise, Louvre Museum, Musée d'Orsay, Paris Opera and other scenic spots are the first tickets.
- 15) No services has been blocked under your favor, subject to availability upon your confirmation.
- 16) Supplement will be applied for any fairs/events/public holidays/high seasons (subject to change).

For Enquiry, please check the: https://www.goldendestinations.com/



